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ACTA REUNIÓ ASSEMBLEA AFI ESCOLA 

BELLATERRA SETEMBRE 2023 

Data: 26/09/2023     

Hora: 19:00h 

Lloc: Biblioescoleta 

Assistents: 37 mares/pares, que es van incorporant al llarg 

de la reunió.  

 

 

Ordre del dia: 

1. Benvinguda AFI i Escola 

2. Aprovació de l’acta de l’Assemblea de maig de 2023 

3. Informacions 

4. Memòria d’activitats i estat de comptes del curs 2022/2023 

5. Quotes per al curs 2023/2024 

6. Activitats de les Comissions per al curs 2023/2024 

7. Pressupost per al curs 2023/2024 

8. Aprovació de pròrroga Junta AFI 

9. Invitació a nous membres a participar 

10. Precs i preguntes 

 

 

1. Benvinguda AFI 

Sheila González, presidenta de l’AFI, dona la benvinguda a l’assemblea i a l’AFI a totes les 

famílies. Presenta als membres de la Junta de l’AFI (Secretària Neus Puy i tresoreres Bego 

Romero i Txell Magrans) i explica breument com funciona l’AFI, així com l’objectiu de l’assemblea 

i repàs de l’ordre del dia. Excusa direcció que no ha pogut participar de la reunió. 

 

2. Aprovació de l’acta de l’Assemblea de maig de 2023 

Es dona per llegida l’acta de maig de 2023 i s’aprova amb el següent resultat de vots: 

• 24 vots a favor 

• 5 vots en blanc 

• 0 vots en contra 

 

3. Informacions 

S’informa de les noves quotes de menjador per al curs 2023-2024, essent:  

• 5 dies: 122,99€ x 10 quotes= 1.229,9 € /curs 
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• 4 dies: 98,81€ x 10 quotes= 988,1 € /curs 

• 3 dies: 73,94€ x 10 quotes= 793,4 € /curs 

 

4. Memòria d’activitats i estat de comptes del curs 2022/2023 

Es presenta la memòria d’activitats i l’estat de comptes del curs 2022/2023: 

  

 

Tot i explicar l’estat de comptes, s’informa que si hi ha alguna esmena es pot informar un cop 

publicada l’acta per poder modificar-ho.  

S’aprova l’estat de comptes del curs 2022-2023 amb el següent resultats de vots: 

• 30 vots a favor 
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• 1 vot en blanc 

• 0 vots en contra 

 

 

5. Quotes per al curs 2023/2024 

S’informa de les quotes per al curs 2023-2024:  

 

S’aproven les quotes per al curs 2023-2024  amb el següent resultats de vots: 

• 31 vots a favor 

• 0 vots en blanc 

• 0 vots en contra 

 

6. Activitats de les Comissions per al curs 2023/2024 

Es procedeix a explicar quines comissions hi ha a l’AFI i en quins projectes han treballat al curs 

passat i els projectes per al curs 2023-2024: 

- Coeducació: 

o Treballen amb l’equip directiu els temes de coeducació. Expliquen el projecte 

d’escola violeta.  

o Estan treballant en projectes transversals i estructurals i activitats més lúdiques 

per les famílies 

o 8 persones actualment 

o Demanen augmentar el pressupost de 200 a 500 euros 

 

- Vincle amb l’entorn:  

o Comenten intentar que els dies festius que la UAB tanca i l’escola no, de 

demanar que obrin els pàrquings 

o Es manté en marxa projecte de pacificació de l’entorn de l’escola 

o 4 persones actualment 

 

- STEAM: 

o Demanen gent per donar un cop de mà de tots els àmbits 

o Laboratori experimental, patis experimentals i estacions meteorològiques 
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o S’informa de la possibilitat també de sumar coneixements no acadèmics 

(coneixement manual, per exemple) 

o 4 persones actualment 

 

- Transport: 

o Expliquen el projecte de millorar la seguretat als autobusos per anar a les 

excursions de l’escola. Demanen a l’escola un canvi d’autocars per tal 

d’assegurar que els infants vagin amb sistemes de subjecció de 3 punts. 

S’informa de la voluntat de comprar alçadors per als infants d’infantil per tal que 

puguin fer servir els sistemes de subjecció de 3 punts. 

o S’informa que es treballarà amb l’escola amb l’aportació d’experiències 

d’escoles que ja ho fan i pressupostos d’empreses d’autocars. 

o 10 persones, no necessiten gent 

 

- Escola de famílies: 

o Treballen amb la tècnica ajuntament de Cerdanyola, que comparteix l’agenda de 

xerrades que ofereix la Diputació de Barcelona de forma gratuïta. 

o Curs actual: es vol treballar l’acompanyament de la sexualitat a la infància amb 

Elisenda Pascual no només a famílies sinó també a claustre de professors 

o 2 persones, demanen més gent  

 

- Biblioteca: 

o Projecte de clubs de lectures al migdia (lectura dirigida voluntària) 

o Compra kamishibai 

o Es vol reactivar una tarda o dues d’obertura de la biblioteca per la tarda (en 

procés d’organització) 

o Només 2 persones (potser 1 en un mes), demanen gent 

 

- Comissió de diversitat d’aprenentatge: 

o Es necessita gent, ja que no hi ha ningú actualment 

 

- Extraescolars  

o Necessiten gent. Actualment són 3 membres integrants d’altres comissions. 

o Nova oferta d’extraescolars aquest curs: 76 inscripcions.  

o S’agraeix l’empenta de la comissió i l’èxit d’organització. 

o Es planteja que aquest curs la subvenció d’esports es vol destinar a compra de 

material per a les activitats extraescolars, a diferència de cursos anteriors. S’obre 

un debat sobre aquesta qüestió i s’emplaça a continuar la discussió en la Junta.  

o Curs 2024/2025: Donar continuïtat al model 

 

- Menjador i alimentació saludable 

o Necessiten gent 

o Algunes famílies demanen aclarir el tema del sucre i com s’està treballant a nivell 

d’escola. Sheila comenta que és important diferenciar entre els temes en què 

podem canviar com a AFI (espai menjador) i els temes curriculars de l’escola 

(Mona, xocolata del calendari d’advent, etc.). En temes d’escola, l’AFI no hi pot 

entrar (tot i que matisa que sempre es poden fer recomanacions), i que a l’AFI 

només es podria debatre el sucre durant l’espai de menjador.  



5/6 
 

o Es pregunta pel tema de la venda de pastissos i sucs per part de les famílies de 

6è. Es debaten diferents aproximacions i s’acorda incorporar les diferents 

receptes per escrit al costat dels pastissos fets a casa i també incloure pastissos 

envasats per evitar al·lèrgies i contaminacions.  També es comenten alternatives 

per begudes i es comenta que una alternativa pot ser la llimonada casolana. 

o Sheila explica que no hi ha una única opció vàlida respecte al pes que ha de tenir 

el sucre a l’escola i que hi ha diferents opinions sobre el pes que ha de tenir el 

sucre en la quotidianitat de l’escola i a les festivitats. Davant la manca de consens 

entre les famílies presents a l’assemblea sobre el tema del sucre a l’escola i 

conscients de l’existència d’opinions molt polaritzades entre el conjunt de les 

famílies de l’escola, s’acorda que les famílies que vulguin poden portar una 

proposta concreta i per escrit a la Junta de l’AFI sobre la gestió del sucre per tal 

que es pugui votar en assemblea extraordinària els propers mesos. Es recorda 

que el pes de l’assemblea només en vinculant respecte els espais gestionats per 

l’AFI que són menjador i extraescolars (sugus de Sant Nicolau, galetes i xocolata 

als pícnics, etc.) 

o Una família demana si la comissió té alguna visió sobre promoure la higiene 

dental i es comenta que això s’ha intentat incorporar diferents vegades però a 

infantil és molt complicat per la logística i que els nens comparteixen raspalls, 

etc. Es vol aprofitar la revisió dental de I4, 1r i 6è per veure si es pot demanar 

fluor per evitar càries.  

 

- Infraestructures: 

o Cal preguntar a l’escola i a l’Ajuntament de Cerdanyola quan ens instal·laran els 

tendals, tal i com està fent l’ajuntament a la resta d’escoles de Cerdanyola.  

o Problemàtica gimnàs: s’acaba la concessió aquest any i hem de parlar amb 

l’escola quin plantejament fem: si demanem pròrroga a la UAB o bé si s’opta per 

pressionar perquè comencin les obres del nou gimnàs.  

o Una família comenta la possibilitat d’adreçar-nos a l’Alcalde de Cerdanyola a 

través de facebook o twitter per fer peticions més directes. 

o Proposta jornada de bricolatge a l’octubre 2023 

o Demanen gent.  

 

- Comunicació: 

o Millora de comunicació i ara s’han incorporat 3 persones, pel que es creu que es 

podrà abastar a més temes.  

o Es manté la necessitat de fer una nova pàgina web però la manca de temps i 

capacitat de la comissió per fer-ho. 

 

- TIC:  

o Falta gent i un pare s’apunta a aquesta comissió per ajudar també en el pla de 

digitalització de l’escola.  

 

- Casal d’estiu:  

o Es farà casal d’estiu segons la disponibilitat de l’escola a l’estiu.  
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7. Pressupost per al curs 2023/2024 

Es presenta el pressupost per al curs 2023/2024. La tresorera incideix en què hem d’anar igualant 

ingressos i despeses de les comissions, ja que els últims anys s’ha anat gastant una mica més dels 

ingressos, gràcies al fons social de l’AFI (estalvis d’anys anteriors per a la compra d’un element 

de la cuina que finalment no va ser necessari). S’aprova el pressupost per nou curs amb el 

següent resultat de vots:  

o 27 vots a favor del pressupost 

o 0 vots en contra 

o 0 vots en blanc 

Es comenta que les despeses bancàries a causa del retorn de rebuts són molt elevades i que 

hauríem d’evitar en la mesura del possible aquest tipus de despesa (o almenys disminuir). 

S’acorda enviar un correu a les famílies per intentar evitar el retorn de rebuts i que així no generi 

despeses innecessàries abans que es carreguin les quotes de l’escola.  

Una mare proposa l’aplicació TPV Escola per mirar si així ens estalviem gestió de rebuts, ja que 

es carrega les quotes a través del mòbil. Acordem buscar més informació d’aquesta aplicació per 

si és factible d’utilitzar.  

 

8. Aprovació de pròrroga Junta AFI 

La Sheila informa que el període de vigència de la junta va acabar el passat juny i que s’ha pres 

consciència per l’avís de caducitat del certificat digital. Aquest certificat és necessari per a la 

gestió de tràmits administratius de l’AFI (subvencions, instàncies, etc.) i atès que ha caducat, se 

sol·licita una pròrroga de la Junta actual de l’AFI per a aquest curs 2023-2024. La Sheila informa 

també que és l’últim any que aquesta Junta estarà a l’Escoleta i que estem buscant el relleu per 

al proper curs, ja que la Junta actual haurà estat en el càrrec 4 anys.  

S’aprova la pròrroga per renovar els càrrecs de la Junta de l’AFI  per al curs 2023-2024 amb el 

següent resultats de vots: 

o 25 vots a favor 

o 0 vots en contra 

o 0 vots en blanc 

 

9. Invitació a nous membres a participar 

Durant tota l’assemblea s’ha anat realitzant la invitació a nous membres a participar.  

 

10. Precs i preguntes 

- Pla d’acollida, convivència i lingüístic: S’informa que l’escola està treballant en aquests 

documents i que aviat estaran disponibles al web de l’escola.  
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- Es comenta la necessitat d’obrir una línia de treball conjunta entre l’AFI del Pere Calders 

i AFI Escola Bellaterra i sembla que això serà més fàcil a partir d’ara amb la incorporació 

a l’AFI del Pere Calders que estan a l’AFI de l’Escola Bellaterra.  

- Es comenta el tema d’obrir el menjador de l’Escoleta pels alumnes de l’IES Pere Calders 

i s’explica que està parat per l’Ajuntament de Cerdanyola, ja que no veu clar el tema de 

les assegurances. S’està mirant de com es pot desbloquejar, tot i que es veu complicat 

ara mateix. S’informa que les famílies interessades del Pere Calders han de fer una 

instància a l’Ajuntament per demanar explicacions.  

- Es comenta que és necessari renovar el web de l’AFI (encara hi figura AMPA) i es respon 

que està previst fer-ho des de comunicació.  

- Tema pastissos i berenars de 6è: com es poden fer receptes i la proposta que hi hagi la 

recepta dels pastissos per evitar al·lèrgies. 

- Es demana fer transmissió de coneixement de l’organització de festes (6è, festa de 

l’Escola organitzada pels pares de 1r, etc.) 

 

Es dona per finalitzada l’assemblea a les 21:25h.  

 

 

 


